

No. 14118. CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF UNLAWFUL ACTS AGAINST THE SAFETY OF CIVIL AVIATION. CONCLUDED AT MONTREAL ON 23 SEPTEMBER 1971¹

N° 14118. CONVENTION POUR LA RÉPRESSION D'ACTES ILLICITES DIRIGÉS CONTRE LA SÉCURITÉ DE L'AVIATION CIVILE. CONCLUE À MONTRÉAL LE 23 SEPTEMBRE 1971¹

RATIFICATION

Instrument deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:

15 August 1975

ROMANIA

(With effect from 14 September 1975, provided that the deposit in London was the effective deposit for the purposes of article 15 of the Convention. Confirming the reservation in respect of article 14 (1) made upon signature.)²

SUCCESSION

Notification received by the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:

4 December 1975

PAPUA NEW GUINEA

(With a reservation in respect of article 14 (1).)

Certified statements were registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 27 July 1976.

RATIFICATION

Instrument déposé auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :

15 août 1975

ROUMANIE

(Avec effet au 14 septembre 1975, dans la mesure où le dépôt à Londres a sorti les effets prévus par l'article 15 de la Convention. Avec confirmation de la réserve à l'égard de l'article 14, paragraphe 1, formulée lors de la signature².)

SUCCESSION

Notification reçue par le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :

4 décembre 1975

PAPOUASIE-NOUVELLE-GUINÉE

(Avec réserve à l'égard de l'article 14, paragraphe 1.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 27 juillet 1976.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 974, p. 177.

² *Ibid.*, vol. 974, p. 207.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 974, p. 177.

² *Ibid.*, vol. 974, p. 207.